
Referat fra møde den 11. december 2017 i arbejdsgruppe Sundhed, omsorg & sociale forhold. 

Arbejdsgruppen har ligget lidt underdrejet de seneste måneder bl.a. grundet sygdom og andre 
aftaler. 

Vi har talt en del om plejeboliger på Christianshavn, og selv om der ikke var noget nyt, og status 
ikke er kendt, så har vi noteret os, at der under valgmødet på Arkitektskolen blev nævnt (igen), at 
Christianshavn er eneste bydel i København uden egne plejeboliger. 

Alle borgmestre undtagen overborgmesteren blev skiftet ud efter kommunalvalget, og vi har noteret 
os, at sundheds- og omsorgsborgmesteren fortsat er fra SF, nemlig Sisse Marie Welling. Og netop 
på grund af kommunalvalget har arbejdsgruppen besluttet at vente med henvendelse til 
borgmesteren. 

Derudover vendte vi nogen problemstillinger omkring Torvet, men afventer hvad der skal ske på 
Torvet med den nys nedsatte arbejdsgruppe. 

Nytårskur, jubilæum og valg til lokaludvalget blev også vendt under en mere generel snak. 
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